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Budakeszi Nagy Sándor József Gimnázium

Tanévkezdés a Nagysanyiban 
Újra szeptember 1-je lett, és ez a nyár végét és a  tanu-
lás kezdetét jelenti, így hát újra együtt vagyunk itt az 
iskolában! Szeretettel köszöntjük az újakat, a „kicsiket”, 
a 9. NYA osztályt és osztályfőnöküket, Vincze Jutta ta-
nárnőt, valamint a 9. NYB osztályt és osztályfőnöküket, 
Mayer Márton tanár urat. 
Június 15-én elmaradt a személyes jelenléthez kötött tan-
évzáró ünnepélyünk, ezért a tanévnyitón nyílt alkalom 
arra, hogy átadjuk az iskolai elismeréseket azoknak, akit 
az iskola közössége, tantestülete erre méltónak talált.
A Budakeszi Nagy Sándor József Gimnázium Kiváló Ta-
nulója Díjat a tantestület szavazata alapján Magos István, 
volt 12. B osztályos tanulónk nyerte el. Sok szeretettel 
gratulálunk neki, sikeres egyetemi éveket kívánuk és 
visszavárjuk!
Év végén, az utolsó előtti tanítási napon volt az ökopro-
jektnapunk, melyen az osztályok versenyeztek egymás-
sal. Ezt a versenyt a jelenlegi 12. B, Mózes Éva tanárnő 
osztálya nyerte. Jutalmuk egy ökoosztályprogramra 
felhasználható, külső helyszínen lebonyolítható taní-
tási nap! Az ökoosztály címet és a vándordíjat, a faórát 
szintén a  12. B osztály nyerte, amellyel szintén jár egy 
ökológiai témájú, osztálykeretben szerveződő projekt-
nap. Mivel rendkívül szoros verseny volt és igen magas 
aktivitást mutatott az idei 9. B osztály, Ország Dávid ta-
nár úr osztálya is, így ők is megkapják ezt a  jutalmat. 
Gratulálunk! 
Bár az öko-munkaközösségünk eddigi formájában meg-
szűnt, de nagyon reméljük, hogy más formában tovább 
folytatódik ez az értékes tevékenység, és az ehhez kap-
csolódó szép iskolai hagyományaink! 
A tavaszi időszakban elkezdődött fűtéskorszerűsítés 
nyáron befejeződött. Több mint 64 millió forintba került 
a teljes fűtési rendszer és a kazánok cseréje. Nagy öröm-
mel vettük, hogy a tankerület biztosított erre forrást, és 
reméljük, ezzel takarékosabbá és biztonságosabbá válik 
az iskola fűtése. A  munkálatok nyomait eltüntető kar-
bantartási és takarítási munkákból is több feladat adó-
dott: a falak és a belső lábazat átfestése, a kerti asztalok 
karbantartása, a mindenre kiterjedő nagytakarítás, fer-
tőtlenítés. A  rend és tisztaság megóvása közös felada-
tunk, közös ügyünk!
Fontos program volt nyáron, hogy a járványhelyzet miatt 
elmaradt utazások egy részét sikerült pótolnunk. Az 
Erasmus programban résztvevő diákok Görögországban 
jártak, és a tanári Erasmus-utazást is sikerült Törökor-
szágban megvalósítani. Még további utak vannak szer-
vezés alatt, így nagyon bizakodunk, hogy ebben a  tan-
évben ezek is kivitelezhetők lesznek, azaz újra lehetőség 
nyílik a világjárásra, a személyes találkozásokra külföldi 
barátainkkal.
Nagyon reménykedtünk, hogy az idén lehet gólyatábort 
szervezni, mert ez mindig nagyon pozitív élmény szo-
kott lenni szervezőknek, résztvevőknek egyaránt. Nagy 
örömünkre idén a gólyatábor háromnapos volt, egy Ve-

lencei-tó melletti táborhelyen. A 12-dikes végzős szerve-
zők rengeteg változatos, ötletes és mókás feladattal ké-
szültek a különleges alkalomra. A visszajelzések alapján 
elmondhatjuk, hogy nagyon jól sikerült a tábor, mozgal-
mas és élménydús napokat hagytunk magunk mögött. 
Reméljük, örökre megmaradnak az ott született emlé-
kek és barátságok.
A TV2 Zöld Gömb című ökológiai vetélkedőjének felvéte-
lén vettünk részt szeptember 4-én, szombaton. Nagyon 
büszkék vagyunk a  csapatunkra: Crespo Antonio 9. B, 
Bernáth Blanka 11. A, Égető Bence 11. B és Kolacsek Rozi 
12. B osztályos tanulókra. Örülünk, hogy egy mini szur-
kolótábort is vihettünk magunkkal. Akik szeretnék, 
megnézhetik felvételről a TV2 műsorán a vetélkedőt az 
ősz folyamán.

Nehéz évet hagytunk magunk mögött, a  tavalyi 6 hó-
napnyi online tanítás nem volt könnyű. A  tananyagot 
még csak-csak meg lehetett tanulni, volt, akinek ez 
még jobban is sikerült, mint a tantermi oktatás során, 
de a társas kapcsolatoknak ez a helyzet nem kedvezett, 
a közösségi programok nagyrésze elmaradt. Márpedig 
ezek a kamaszévek legalább annyira szólnak erről, mint 
az iskolai órákról. Nagy szükségünk van közös élmé-
nyekre, arra, hogy együtt sikerüljön valami jót csinálni, 
valami hasznosat, valami építőt. Ehhez kérjük minden-
ki támogató segítségét és részvételét, hogy bármilyen is 
legyen a helyzet, hozzuk ki belőle a legtöbbet!
Lengyel-Szász Izabella • a 12. B osztályfőnök-helyettese


